

全新信用卡客戶於推廣期內成功申請Minna no tābō信用卡,並於發卡後首三個月內簽賬滿 澳門幣4,800圓, 尊享以下Minna no tābō迎新禮品:

New Credit Cardholders who successfully apply for Minna no tābō Credit Card can enjoy the following Welcome Gift by accumulating Credit Card spending of MOP4,800 within the first 3 months of the relevant Credit Card issuance:







#### Minna no tābō智能電煮鍋

- ・材料Material: PC/納米陶瓷Nano Ceramics
- · 容量Capacity: 1.8L
- 重量Weight: 1.1kg
- · 產品尺寸Product Size: 365 x 198 x 130 mm

## ☆ 推廣期Promotion Period: 28/08/2023 — 31/12/2023 ☆

Apply Now



09-108







www.bcm.com.mo Tele**BCM** 商業理財通 8796 8888



條款及經則: 1. 推廣期由即日起至2023年12月31日止。 2. 以上優惠只應用於澳門商業銀行股份有限公司 ("本行") 放出之杭州卡及聯繫卡(他話主卡及別屬卡)。 3. 等产必須以澳門應業銀行衛州卡藥族方可與則以上 優惠。 4. 優惠不適用於是期六日,節側日及我行教未整注之相定日子。 5. 此優惠不可與套餐,其他優惠及推案 同時使用。 6. 本行對有關股次階級泛動之獲段及節急資素概不負責。 7. 本行及後行政素保保经用此應意之後

同時使用。 6. 本行到有關股及開展之際及及股份监算乘极不良度。 7. 本行及投行支票保管使用处理是 能決議庫 8. 未存款得盈未不以业场的人土在目标。 4. 未行及投行货车保留部等待放任何能引及条款之權利・ 市份资率前接知。 10. 中、英文本若在文章上有任何分歧・經以中文為率。 Terms & Condisions 1. The Promotion Perod at from now on until 31 December 2023. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-tranded Credit Cards (no.duding Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Micau, S.A. ("BCM bank") 3. Cardicides must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer is not applicable on Saturday, Sunday, public holiday, and the blackout dates designanted by VEGA VEGA 5. The offer contractions of the set of the s



購買指定產品可享獨家優惠 Up to 50% off exclusive discount for selected products

單筆簽賬享高達額外 **日本** Enjoy up to extra 8X Credit Card Bonus Points with single transaction

單筆簽賬金額(澳門幣/港幣) Single Transaction Spending Amount (MOP/HKD)	額外積分獎賞 Extra Bonus Points
\$3,000 - \$5,999.99	1@ Times
\$6,000 - \$9,999.99	4 Times
\$10,000 或以上 or above	SA Times

立即瀏覽豐澤網店
Wisht FORTRESS eShop
Www.fortress.com.hk 揀選心水家電!
to choose your favourite products!





推廣期 : 01/09/2023 - 31/10/2023 +

等超点機能 1、澳門鐵業銀行機能多处學與產業 2、不能 2/經過期間以公用以下的自己。但由自身相任「預算報 7)。不像 1 一 於問題 8.1 接触時,本戶戶也會使用一於經濟運行 2、不能 2/經過期間以公用以下的自己。 不列戶語的,被國旗是數章報度 第完即止,解放時 1/經過至 2/經過程 不列戶語的,被國旗是數章報度 第完即止,解放時 1/經過至 2/經過至 2/經過查查 2/經過至 2/經過查查 2/經過至 2/經過查查 及細則之中、英文本若在文義上有任何分歧、概以中文為準。

MOP/HIGS,996.99, authorize can energy exts 1 times Bloss. Prints that is equilibet to the transaction amount, 4.1.2 for single spending amount between MOP/HIGS,096.998, outsomer can energy exts 4 times Bloss. Prints of the transaction amount, single spending amount between MOP/HIGS,096.998, outsomer can every exist at time can be existed between MOP/HIGS,096.998, outsomer can every exist at time can be existed to a mainturn at 102000 or table, must be trading the Benoma Break 4.3 this of their is not applicable from U. World Materians, U. Insorting Diamond, Unionity Diamond, Unionity Pilinium Miles Reward and his Ching Alarmal Association. A4 The calculation of the Brows Point Reward to mile the second or her Bransaction Amount, diseaged the Brows Point Reward can replain the Point and the



## 由即日起至2023年12月31日,澳門商業銀行信用卡 客戶可尊享以下港怡醫院醫健診所(中環)身體檢查

From now on until 31 December 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the following special offer at Gleneagles Medical Clinic Central, Hong Kong:



#### 由即日起至2023年12月31日,憑 澳門商業銀行信用卡於香港中原電 器購買電器可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2023. BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at Chung Yuen Electrical (Hong Kong):



#### 由即日起至2023年12月31日,去漁兵 衛品嚐美味料理,記得憑澳門商業銀行 信用卡簽賬尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at Samurai Fish:

### 消費滿澳門幣300圓或以上,即可獲贈 海鷹醫燒北海道帆立貝 // 大蝦天帰羅乙份



地址 Address:	查詢 Enquiry
澳門東望洋街 25號B 25B Rua de Ferreira do Amaral, Macau	2856 5402
澳門渡船臺10-12號 10-12 Rua da Barca, Macau	2821 0612
区仔哥英布拉街131號花城地下 131 Rua de Coimbra, G/F Flower City, Lei Hong Buikling, Taipa	2837 4170
澳門馬濟時大馬路195號東南亞花園地下AO Avenida do Covemador Jaime Silvério Marques, No 195, Tong Nam Ah Jardim, R/C, Macau	2872 4397

该改议到到:1. 推案制度即目起至2023年12月31日上。2. 以上要原只理师约度付商兼据行股份有股公司("本行")设证之他用5及需求(使居主庆沙国长)。3. 农户少级以建门再发展行使用下途抵为了享用以上侵主。4. 北层电力规划电台。5. 北层电力可以共化度电,张全参及其使用投空会。每份率次只可享受出之次,不可经行分互条件。5. 北层电力可以共化度电,张全参及其使用控全。6. 木竹四千条架长准置的超光度及5. 大力2034年来经济出产需求 之最終決議權。8. 本用務/產品不是以歐盟的人士為目標。9. 本行及漁兵衛保督關時較改任何紙則及條款之權 而毋须事前通知。10. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為津



3,100

**□ \* \*\*\* 3,900.**圓

珍珠檢查計劃套餐 Pearl Health Screening Package

地址 Address: 香港中職皇后大雄中16-18號新世界大厦1座20樓2008B室 Unit 2008B, 20/F, New World Tower 1, 16-18 Queen's Road, Central, Hong Kong

收款及書則: 1. 推議走出日日起至2023年12月31日止。 2. 以上便包只想用於煮污客與設行股份有股公司 (「木行」)發出之他并以發酵來,但是主,及別屬片)。 3. 农产必须以澳門實施新行由中未到放力可用以上侵患。 4. 後期保定期的。 5. 本籍依由其中包含率料理一致企业,从未到于重要等。 6. 此是包不用保建或 法股股企。条件别比较少。 6. 不可以其代徵率,允款,福安或增加一份使用。 7. 本行对于原建立建立上版 预及者包质素和不食证。 6. 本行及治物解除解验的信(中度)是否使用此情难之通常使精彩。 6. 本有及治物解析解析(中度)是否使用此情难之通常使精彩。 6. 本有及本价等股份的第一位,但同时有效在价值则及条款之作为,而另 須事前獲知。 11. 中、英文本完在文義上有任何分歧,提以中文為進。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2023, 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Gredit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Maceu, S.A. ("BCM bank"), 3. Cardholders must eatile payment with BCM Credit Confe to only the shee offer 4. Advances reconstant is required. 5. Specialist Salabours consultation, seatment or medication shall not be provided for the health assessment. 6. The offer is not transferable or recleandable for each University provided the offer control be used in conjunction with other offers, promotions, vouchers or privileges. x BCM bank accepts no liability for the seniors and products provided, 8. in case of any disputes, BCM bank and Generales Medical Cinic som accepts a strong or me service and protocol protocol or Tool or any organic, accept and and correspondent of the Certail. Hong King reserve the right for the final decision 9. The service/product is not largeful at customers in the EUR 30 SIGM service and Generalise Medical Ciric Certail, flong King reserve the right to amend any of these terms and candidons without prior notice. 11. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



## 購買單一正價貨品滿港幣2,000圓 可享港幣 100 圓折扣優惠

地址 Address: 中原電器全級分店 All Shops of Chung Yuen Electrical

等數及發別:1. 抽廣期用每日起至2023年12月31日上 - 2. 以上優惠只應用於股門商藥就行政份有股公司 (「本作」)每世之信用卡及原實十(包括工士及用應計)。2. 客下公如以澳市西鄉對作品用→營難方可專用 以上優惠 - 4. 優惠不均用於消水品計、公使因於懷差由 - 5. 本行對有關反次推談計劃之應接及兩百資票 報外投資 - 6. 本行汉中衛軍新得股使用政德忠之療於沃德 - 7. 本服都企业於不足以深盟以土土計縣。 木行及中原軍器保留適時修改任何細則及條款之權利,而與領導前強知。 9 中、英文木石在文義上石任何

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is firm now on until 31 December 2028, 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Marcau, S.A. ("BCM bank"), 3. Cardholders must serile payment with BCM Credit Card to onjoy the above offer 4. The offer is not applicable to ed brands fixed-prood discourred or promotional items, 5, BCM bank accepts no liability for the services and product these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the



由即日起至2023年10月31日,憑澳門商業銀行信用卡於英皇娛樂酒店指定餐廳簽賬消費,可尊享以下獨家優惠: From now on until 31 October 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at the designated restaurants managed by Grand Emperor Hotel:

- 自助晚餐買一送· Full Dinner Buffet: Buy 1 Ge
- 週一至五行政半自助午餐 買一位第二位半價\*

Mon - Fri Semi Lunch Buffet: Buy 1 Get the second 50% off\*

- 晚餐單點75折
- 晚市套餐服務費豁免
- 指定餐酒享獨家優惠價\*



• 晚市8折

# 單筆簽賬消費滿澳門幣/港幣500圓或以上,享雙倍信用卡積分

Enjoy extra 2X Bonus Points for single transaction of MOP/HKD500 or above ^ 德迪2个连用於Dossemon - World Messemond - 提展提高 - - 地球医疗口含十 "里斯伊兹" - 北市语言用電音+从澳門的地產等占符音频等整新信用+ \* Offer 2 s not opplicable for Dossemon, World Massemond, UnorPhy Dossemon Third Phys Platons - 1786 Second - Pu Ching Altern Association and M

復數及極期:1.「濂門產業級行次英標無準產產業實數領現」("本程論")之程論期由2023年9月14日至10月31日。包括首應第日("推論期")。2.本程德兒適用於指定之週門首業銀行取的再報之可("本行" Ya用于及醫療干包括主干及附屬干針(含質格信用干")。3.便

報告、本方元素温級機能高音度過程決定機 。 本面接近点至年。地面性 4、五百万条温級機能高音度過度必要等 ("Permotor)" is terms and Conditions 1. The Promotor Period of "SCMX Cand Emperor Hotel Exclusive Diring Publingers" ("Permotor)" is terms and Conditions 1. The Promotor Period of "SCMX Cand Emperor Hotel Exclusive Diring Publingers" ("Permotor)" is terms and Conditions 1. The Promotor Period of "SCMX Cand Emperor Hotel Exclusive Diring Publingers" ("Permotor)" is the Management of Terms and Exclusive Diring Publingers" ("Permotor)" is the Soal Radio ("ScM Sands") is improved to the Soal Radio ("ScM Sands") is the Soal Radio ("ScM Sands") is improved to the Soal Radio ("ScM Sands") is improved to the Soal Radio ("ScM Sands") in Public ("ScM Sands") is improved to the Soal Radio ("ScM Sands") in Public ("ScM Sands") is improved to the Soal Radio ("ScM Sands") in Public ("ScM Sands") is improved to the Soal Radio ("ScM Sands") in Public ("ScM Sands") in Public ("ScM Sands") in Public ("ScM Sands") is improved to the Soal Radio ("ScM Sands") in Public ("ScM Sands") in Pub



#### 【\_】 ■ 由即日起至2023年12月31日, 憑澳門商業銀行信用卡於Life Project 簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at Life







所有會籍 75 折

25% off Membership Fee



15% off Group Class Fe



保款及組則: 1. 推廣期由即日建至2023年12月31日止。 2. 以上優惠只癒用於澳門商業銀行股份有限公司 ( '本行') 常山之他用下及經濟下 (物新士下及河間下) 3 名户必须以逐門等末金行使用下吃饭方可拿用以上餐 惠 4 以上侵办不向卖进使使用户等在 4 不可另一面完全是成为企业是及商员需求格介责。 6 不可及 生命封信和保证的接受用比较需要是最快调调 7 不见客后还不是比较的大工与用单。 8 不为 及生命计划 有及公司紧紧握的输送任何组织及保险之类的,而完实等的统治。 9 中,关文不占在交易上台任何分支。 66以中文选择。

The Scanding Production of the Control of the Contr